
Vážení,
dne 28. ledna 2022 zveřejnil radní statutárního města Chomutova pan Karel Lipmann reakci na příspěvek pana
senátora Přemysla Rabase (adresa příspěvku:
https://www.facebook.com/premekrabas/posts/1025040498054227 ), zde cituji text pana radního Lipmanna:

"Vážený pane senátore,
Chápu,že se blíží komunální volby,ale bylo by fér psát celou pravdu.
Po volbách v roce 2014 kdy se utvořila koalice PRO Chomutov, ANO a KSČM jsem se stal předsedou
kontrolního výboru.
Jako jeden z prvních bodů jsme sestavili kontrolni skupinu (Lipmann NS, Beranová PRO, Husák ČSSD), která
začala řešit problémy se stavem Aqvasvěta. Veškeré podněty jsme předali tehdejšímu primátorovi, kterým v té
době byl D. Černý (PRO). A co s tím primátor udělal? Nic!
Takže mi připadá docela nefér teď cokoli komentovat zpusobem jaky jste zvolil."

Žádám o informaci jakého dne a na jakém jednání kontrolního výboru, v době kdy mu předsedal pan Karel
Lipmann, byla ustavena kontrolní skupina, která řešila "problémy se stavem Aquasvěta" a o zaslání kontrolní
zprávy touto skupinou vypracované, jakožto i dalších případných informací, které tehdejší předseda kontrolního
výboru ZSMCH pan Karel Lipmann dle svého výše uvedeného tvrzení předal primátorovi města a které se
nějakým způsobem dotýkaly Aquasvěta.

O výše uvedené informace a dokumenty žádám dle zákona o svobodném přístupu k informacím (č. 106/1999
Sb.) a současně také jako zastupitel i dle zákona o obcích (č. 128/2000 Sb.).


